

Knihovna Kroměřížska 2025 v tisku, včetně vydaných publikací.

Řazeno chronologicky podle vydání.

1. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Knižní novinky. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 1 s. 23, fot.
2. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Akademie 3. věku v Knihovně Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 1 s. 19.
3. KUČEROVÁ, Šárka. Vedoucí zastoupení Evropské komise nabídla v Kroměříži pomoc a spolupráci. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 1, s. 9, fot.
4. BURDA, Michal. Zlínský kraj podpoří knihovny téměř 12 miliony korun. Svůj díl dostane i kroměřížská. In: *Kromerizsky.denik.cz* [online]. 2024. Dostupné z: https://kromerizsky.denik.cz/zpravy_region/kromeriz-zlinsky-kraj-knihovna-kromerizska-dotace-penize.html. [cit. 2025-01-03].
5. PROCHÁZKOVÁ, Petra. Podobu Kroměříže změní rekordní investice. *Olomoucký deník*. 2024, 31. 12., s. 3. ISSN 1212-4699.
6. PROCHÁZKOVÁ, Petra. Kroměříž v roce 2025: podobu města změní rekordní investice, víme jak. In: *Kromerizsky.denik.cz* [online]. 2025. Dostupné z: https://kromerizsky.denik.cz/zpravy_region/kromeriz-2025-podoba-mesto-zmena-rekord-investice-stavba-20241219.html. [cit. 2025-01-03].
7. SKÁCELOVÁ, Radka. Evropa jsme my všichni, členství by nám přineslo svobodu a nová práva. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 1, s. 7, fot.
8. (RED). Knihovny ve Zlínském kraji. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 1, s. 7.
9. (RED). Motivací k tvorbě publikace byl vřelý vztah k hudbě a zpěvu. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 2, s. 8, fot.
10. (RED). Autorské čtení. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 3, s. 8, fot.
11. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Knižní novinky. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 2 s. 23, fot.
12. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Den pro dětskou knihu s dvojitým knižním křtem. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 2 s. 23.
13. (RED). Seznam stavebních prací naplánovaných pro letošní rok = Plán veřejných zakázek na rok 2025. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 5, s. 6, fot.
14. (RED). Mince a historie. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 5, s. 9.
15. (RED). Úpravy knihovny. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 5, s. 17.
16. (RED). Evropské právo. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 6, s. 8, fot.
17. (RED). Každá kapka se počítá. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 6, s. 9, fot.
18. (RED). Soutěžní výstava fotografií. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 7, s. 8.
19. (RED). Jan Žižka a husitství na Moravě. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 7, s. 9, fot.
20. (RED). Pořadatelé akcí získali dotace v celkové výši 2,6 mil. Kč. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 7, s. 12.
21. JANOŠKOVÁ, Jana. Povídání o lyžování s Jaroslavem Janouškem. *INFOnoviny*. 2025, roč. 30, č. 1, s. 4.
22. KOMÍNEK, Petr. Nechápu jeho nenávistnou reakci. *INFOnoviny*. 2025, roč. 30, č. 1, s. 1.
23. OPATRNÝ, Tomáš. Odpověď na článek: Není to moc drahé? *INFOnoviny*. 2025, roč. 30, č. 1, s. 1.
24. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Výroční zpráva Knihovny Kroměřížska za rok 2024. Kroměříž: Knihovna Kroměřížska - příspěvková organizace, 2025. 70 stran.
25. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Knihovna Kroměřížska nabízí terapii knihou. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 3 s. 22, fot.

26. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Novinky v Knihovně Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 3, s. 23, fot.
27. VONDRÁŠEK, Jan. Blíží se zahájení dalších významných staveb, říká starosta Tomáš Opatrný. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 3, s. 6-7, fot.
28. TRHLÍKOVÁ, Nikol. V knihovnách je po celý březen připravený zajímavý program pro malé i velké. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 9, s. 8, fot.
29. KUČEROVÁ, Šárka. Práce na úpravě předprostoru Knihovny Kroměřížska začnou na jaře. In: *WWW - cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.mesto-kromeriz.cz/aktuality/detail/prace-na-uprave-predprostoru-knihovny-kromerizska-zacnou-na-jare>. [cit. 2025-03-07].
30. (ČTK). Z holé plochy u knihovny v Kroměříži bude parčík, stání pro auta zůstanou. In: *Kromerizsky.denik.cz*. 2025. Dostupné z: https://kromerizsky.denik.cz/zpravy_region/plocha-knihovna-kromeriz-parcik-stani-auta-2025030.html. [cit. 2025-03-07].
31. KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Práce na úpravách prostranství u Knihovny Kroměřížska začnou ještě v březnu. In: *WWW - cz [online]*. 2025. Dostupné z: <https://www.stavebnictvi3000.cz/clanky/prace-na-upravach-prostranstvi-u-knihovny-kromerizska-zacnou-jeste-v-breznu-zpra>. [cit. 2025-03-07].
32. RŮŽIČKA, Jiří. Okolí knihovny se promění. *Právo*. 2025, 8. 3., s. 12, fot. ISSN 1211-2119.
33. KELTOVÉ a jejich mince. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 10, s. 9.
34. JEDEN svět Kroměříž. In: *Kudyznudy.cz [online]*. 2025. Dostupné z: <https://www.kudyznudy.cz/akce/jeden-svet-kromeriz>. [cit. 2025-03-18].
35. RŮŽIČKA, Jiří a KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Kroměřížská knihovna a její okolí doznají velkých změn. In: *Novinky.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.novinky.cz/clanek/domaci-zpravy-zlinsky-kraj-kromerizska-knihovna-a-jeji-okoli-doznaji-velkych-zmen-40513507>. [cit. 2025-03-19].
36. KAREL Kryl: *výběrová bibliografie*. Doplněné vydání. Kroměříž: Knihovna Kroměřížska, 2025. 18 stran. Kroměřížská bibliografie.
37. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Novinky v Knihovně Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 4, s. 23, fot.
38. KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. S použitím moderní techniky pomůže zájemcům Knihovna Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 4, s. 20, fot.
39. KUČEROVÁ, Šárka. Začaly práce na úpravě předprostoru Knihovny Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 4, s. 3, fot.
40. (RED). Práce v okolí knihovny budou trvat rok, provoz se pro čtenáře i návštěvníky nemění. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 12, s. 4, fot.
41. (RED). Na Ukrajině po Ukrajině. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 12, s. 9, fot.
42. (RED). Fotografické „Ohlédnutí“ Jana Bureše. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 12, s. 17, fot.
43. PROCHÁZKOVÁ, Petra. Zápis prvňáčků se blíží, děti v Kroměříži mají na výběr i školu bez známek. In: *Kromerizsky.denik.cz*. 2025. Dostupné z: https://kromerizsky.denik.cz/zpravy_region/zapis-deti-kromeriz-zakladni-skola-znamky-cirkev-prvnak-2.html. [cit. 2025-04-04].
44. KRYT pod Knihovnou Kroměřížska. In: *Kudyznudy.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.kudyznudy.cz/aktivity/atomovy-kryt-pod-knihovnou-kromerizska>. [cit. 2025-04-07].
45. (RED). Karel Zeman a medaile. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 14, s. 8.
46. (RED). Velikonoce se budou slavit v parcích, na zámku, v knihovně i v muzeu. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 14, s. 8, fot.
47. (RED). Veřejná debata. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 14, s. 9.
48. *PROTEKTORÁT Čechy a Morava: bibliografie z fondu Knihovny Kroměřížska*. Kroměříž: Knihovna Kroměřížska, 2025. 15 stran. Kroměřížská bibliografie.
49. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Čtenáře roku ocenili v Knihovně Kroměřížska. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 15, s. 21, fot.
50. (RED). Stavební projekty. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 16, s. 2.

51. PRVNÍ soukromá základní škola v Kroměříži KSOR se chystá na první školní rok. In: *Pr.denik.cz*. 2025. Dostupné z: <https://pr.denik.cz/doporucujeme/prvni-soukroma-zakladni-skola-v-kromerizi-ksor-se-chysta-na-prvni-skolni-rok-202.html>. [cit. 2025-04-28].
52. (RED). Setkání se spisovatelkou. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 17, s. 9, fot.
53. ZIKMUNDOVÁ, Kamila. Noc s Andersenem, Asterixem, Obelixem a Kleopatrou. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 17, s. 21, fot.
54. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Novinky v Knihovně Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 5, s. 23, fot.
55. MATEŘSKÁ škola Gorkého. Jarní výlet za Křemílkem a Vochomůrkou. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 5, s. 22, fot.
56. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Knihovna Kroměřížska je stále otevřena pro návštěvníky. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 5, s. 20.
57. ZIKMUNDOVÁ, Kamila. Noc s Andersenem s Asterixem, Obelixem a Kleopatrou. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 5, s. 20, fot.
58. KUČEROVÁ, Šárka. Program Týdne pro rodinu zahrnuje akce na podporu pěstounství. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 5, s. 16, fot.
59. KDYŽ knihovny učí pomocí moderních technologií. In: *valaskemezirci.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.valaskemezirci.cz/kdyz-knihovny-uci-pomoci-modernich-technologii/d-58154> [cit. 2025-05-06].
60. ZIKMUNDOVÁ, Kamila. Známe vítěze Kroměřížské litery 2025. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 18, s. 21, fot.
61. (RED). Slavná stříbrná mince. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 19, s. 8, fot.
62. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Historie moravského mincovnictví III. In: *kromeriz.cz [online]*. 2025. Dostupné z: <https://kromeriz.cz/index.php?id=akce&fce=detail&i=29178> [cit. 2025 -16-05].
63. VONDRÁŠEK, Jan. Turistické informační centrum má nové vizitky a razítka. In: *kromeriz.cz [online]*. 2025. Dostupné z: <https://kromeriz.cz/index.php?id=clanek&fce=detail&i=48353> [cit. 2025 -16-05].
64. KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Kameny zmizelých připomínají osudy obětí nacistické okupace. Poslechněte si příběhy těchto lidí ze Zlínského kraje. In: *CroZlin.cz [online]*. 2025. Dostupné z <https://zlin.rozhlas.cz/kameny-zmizelych-pripominaji-osudy-obeti-nacisticke-okupace-poslechnete-si-9449389> [cit. 2025 -16-05].
65. MINI Design market. In: *Kudyznudy.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.kudyznudy.cz/akce/mini-design-market>. [cit. 2025-05-26].
66. KUČEROVÁ, Šárka. Pasování na čtenáře bylo pro prvňáčky nezapomenutelným zážitkem. In: *WWW - cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.mesto-kromeriz.cz/aktuality/detail/pasovani-na-ctenare-bylo-pro-prvnacky-nezapomenutelnym-zazitkem>. [cit. 2025-05-29].
67. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Novinky v Knihovně Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 6, s. 23, fot.
68. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Známe vítěze Kroměřížské litery 2025. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 6, s. 19, fot.
69. VONDRÁŠEK, Jan. Turistické informační centrum má nové vizitky a razítka. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 6, s. 10, fot.
70. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Móda 2.1. In: *kromeriz.cz [online]*. 2025. Dostupné z: <https://kromeriz.cz/index.php?id=akce&fce=detail&i=29287> [cit. 2025 -02-06].
71. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Výtvarný kurz - výstava prací. In: *kromeriz.cz [online]*. 2025. Dostupné z: <https://kromeriz.cz/index.php?id=akce&fce=detail&i=29286> [cit. 2025 -02-06].
72. (RED). Historické mince. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 22, s. 9.

73. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Egyptské mince za římského císařství - 2. část. In: *kromeriz.cz [online]*. 2025. Dostupné z: <https://kromeriz.cz/index.php?id=akce&fce=detail&i=29285> [cit. 2025 -05-06].
74. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Kdo je v zoo Miffy? In: *kromeriz.cz [online]*. 2025. Dostupné z: <https://kromeriz.cz/index.php?id=akce&fce=detail&i=29281> [cit. 2025 -05-06].
75. KUČEROVÁ, Šárka. Pasování na čtenáře bylo pro prvňáčky nezapomenutelným zážitkem. In: *kromeriz.cz [online]*. 2025. Dostupné z: <https://kromeriz.cz/index.php?id=akce&fce=detail&i=48432> [cit. 2025 -05-06].
76. PROCHÁZKY s tajenkou v Kroměříži. In: *Kudyznudy.cz*. 2025. <https://www.kudyznudy.cz/aktivita/prochazky-s-tajenkou-v-tic-kromeriz>. [cit. 2025-06-05].
77. LYSONKOVÁ, Tereza. Biblioterapie: když knihy mají moc uzdravovat lidskou duši. *Knihovna: knihovnická revue*. 2025, roč. 36, č. 1, s. 79-89, fot. ISSN 1801-5948.
78. DALŠÍ prvňáčci si vyzkoušeli pasování na čtenáře v zámeckých prostorách. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 23, s. 19, fot.
79. MINI design market. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 23, s. 8.
80. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Mini design market. In: *kromeriz.cz [online]*. 2025. Dostupné z: <https://kromeriz.cz/index.php?id=akce&fce=detail&i=29301> [cit. 2025 -13 -06].
81. SVĚTEM zviřat pro žáky MŠ: kufřík 21. Kroměříž: Knihovna Kroměřížska, 2025. 1 kufřík.
82. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Novinky v Knihovně Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 7, s. 23, fot.
83. KUČEROVÁ, Šárka. Pasování na čtenáře bylo pro prvňáčky nezapomenutelným zážitkem. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 7, s. 16, fot.
84. ZIKMUNDOVÁ, Kamila. Děti „četyl“ Zlínský mrakodrap. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 26, s. 21. fot.
85. SUKUPOVÁ, Petra. Úspěchy žáků Církevní základní školy v literárních soutěžích. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 26, s. 21. fot.
86. FLÓRA ČR: kufřík 22. Kroměříž: Knihovna Kroměřížska, 2025. 1 kufřík.
87. KAŠÍK, Jiří a KUČEROVÁ, Šárka. Cykloturisté mají nově v kroměřížském infocentru k dispozici úschovnu kol. In: *mesto-kromeriz.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.mesto-kromeriz.cz/aktuality/detail/cykloturiste-maji-nove-v-kromerizskem-infocentru-k-dispozici-uschovnu-kol> [cit. 2025-07-08].
88. ČESKÁ TISKOVÁ KANCELÁŘ. V infocentru je úschovna kol. *Mladá fronta Dnes*. 2025, 8. 7., s. 13. ISSN 1210-1168.
89. KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Ranní vysílání 7:30. Téměř média, zvláště v Británii nebo Kanadě v posledních týdnech píšou o biblioterapii, jedná se o psychotherapeutickou metodu, která prostřednictvím takzvaně řízeného čtení knih pomáhá lidem rozvinout poznání sebe sama nebo získat dovednosti, které pomáhají překonat životní problémy. V našem vysílání je teď Šárka Kašpárková, ředitelka Knihovny Kroměřížska, která se zasloužila o rozvoj této terapeutické metody tady v Česku. In: *CRoPlus.cz [online]*. 2025. Dostupné z <https://app.newtonmedia.eu/cs-cz/monitoring/OP-25-0547/search/5046476/articles/536473147> [cit. 2025 -09-07].
90. (RED). V infocentru v srdci Kroměříže je možné uložit zavazadlo a nově i kolo. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 29, s. 3, fot.
91. KDE končí svět? *Stromy: sborník vítězných prací literární soutěže dětských autorů Zlínského kraje 2024/2025*. Zlín: Krajská knihovna Františka Bartoše ve Zlíně, příspěvková organizace, 2025. 47 stran. ISBN 978-80-86886-72-5.
92. II. světová válka a osvobození v Kroměříži a na Kroměřížsku (Moravě): výběrová bibliografie. [Kroměříž]: Knihovna Kroměřížska, 2025. 20 stran. Kroměřížská bibliografie. ISBN 978-80-86759-24-1.

93. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Novinky v Knihovně Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 8, s. 23, fot.
94. KUČEROVÁ, Šárka. Cykloturisté mají nově v kroměřížském infocentru k dispozici úschovnu kol. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 8, s. 8, fot.
95. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Senioři - studenti Univerzity 3. věku. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 8, s. 19, fot.
96. (RED). Výťah pro knihovnu. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 31, s. 6.
97. (RED). Kroměřížská knihovnice bodovala. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 31, s. 8, fot.
98. (RED). Knihovna má zavřeno. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 31, s. 9.
99. (RED). S úctou vzpomínáme na PhDr. Jiřího Šafaříka. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 31, s. 9, fot.
100. PROCHÁZKOVÁ, Petra. Fotky z Dánska teď mohou zazářit v soutěži, ať jsou nové nebo ze šuplíku. In: *Kromerizsky.denik.cz*. 2025. Dostupné z: https://kromerizsky.denik.cz/zpravy_region/fotky-dansko-soutez-nove-supliku-evropska-unie-2025.html [cit. 2025 -13 -06].
101. FAUNA ČR: kufřík 23. Kroměříž: Knihovna Kroměřížska, 2025. 1 kufřík.
102. LÉKAŘ a město: výběrová bibliografie při příležitosti konání konference Lékař a město ve dnech 17. - 18. 9. 2025. První vydání. Kroměříž: Knihovna Kroměřížska, 2025. 26 stran. Kroměřížská bibliografie. ISBN 978-80-86759-25-8.
103. LUCASENOVÁ, Petra. *Role školních knihoven ve vzdělávání: vícepřípadová studie vybraných středních škol v Kroměříži*. Brno: Masarykova univerzita, Filozofická fakulta, Katedra informační studia a knihovnictví, 2025. 95 stran.
104. ŠPAČKOVÁ, Kateřina. Nové okolí i moderní vnitřní výťah. Knihovna Kroměřížska prokoukne. In: *Novinkykraje.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.novinkykraje.cz/blog/2025/08/20/nove-okoli-i-moderni-vnitri-vytah-knihovna-kromerizska-prokoukne> [cit. 2025 -21 -08].
105. JANOVSÝ, Karel. Nové okolí i moderní vnitřní výťah. Knihovna Kroměřížska prokoukne. In: *Denikpravda.cz*. 2025. Dostupné z: <https://denikpravda.cz/nove-okoli-i-moderni-vnitri-vytah-knihovna-kromerizska-prokoukne> [cit. 2025 -21 -08].
106. KUČEROVÁ, Šárka. Knihovna Kroměřížska bude mít nejen nové okolí, ale i moderní vnitřní výťah. In: *Radiokromeriz.cz*. 2025. Dostupné z: https://www.radiokromeriz.cz/novinky9630_knihovna-kromerizska-bude-mit-nejen-nove-okoli-ale-i-moderni-vnitri-vytah.html [cit. 2025 -21 -08].
107. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Novinky v Knihovně Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 9, s. 23, fot.
108. KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. V knihovně myslí také na zdraví svých čtenářů. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 9, s. 22, fot.
109. KUČEROVÁ, Šárka. Knihovna Kroměřížska bude mít nejen nové okolí, ale i moderní vnitřní výťah. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 9, s. 5, fot.
110. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Přípravný kurz pro uchazeče o studium na SŠ aneb Přijímačky levou zadní. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 9, s. 19, fot.
111. MALÝ přírodovědec: kufřík 24. Kroměříž: Knihovna Kroměřížska, 2025. 1 kufřík.
112. (RED). Knihovna Kroměřížska bude mít nejen nové okolí, ale i moderní vnitřní výťah. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 35, s. 4, fot.
113. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Přípravný kurz pro uchazeče o studium na SŠ aneb Přijímačky levou zadní. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 35, s. 5, fot.
114. KAŇKA, Jan; KMOŠKOVÁ, Klára; PAVLICOVÁ, Libuše; SUKUPOVÁ, Petra; KLAPILOVÁ, Jitka et al. *Výroční zpráva Krajské knihovny Františka Bartoše ve Zlíně, příspěvkové organizace, za rok 2024*.

- Zlín: Krajská knihovna Františka Bartoše ve Zlíně, příspěvková organizace, 2025. 103 stran. ISBN 978-80-86886-74-9.
115. TOMANCOVÁ, Jana. *Knihovny Zlínského kraje 2024: činnost a výsledky veřejných knihoven*. Zlín: Krajská knihovna Františka Bartoše ve Zlíně, 2025. 55 stran. ISBN 978-80-86886-73-2.
116. (RED). Keltové na Moravě. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 36, s. 8.
117. (RED). Kroměříž se připojí k Týdnu mobility i Noci literatury. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 36, s. 8, fot.
118. KUČEROVÁ, Šárka. Evropský týden mobility vyvrcholí tradičním Dnem bez aut. In: *Radiokromeriz.cz*. 2025. Dostupné z: https://www.radiokromeriz.cz/novinky9649_evropsky-tyden-mobility-vyvrcholi-tradicnim-dnem-bez-aut.html [cit. 2025 -15 -09].
119. OPATRŇÝ, Tomáš. Zastupitelé schválili koupi objektu bývalé restaurace na Slovanském náměstí. In: *Radiokromeriz.cz*. 2025. Dostupné z: https://www.radiokromeriz.cz/novinky9642_zastupitele-schvalili-koupi-objektu-byvale-restaurace-na-slovanskem-namesti.html [cit. 2025 -15 -09].
120. (VM) a MOTYČKA, Pavel. Kroměříž koupí bývalou restauraci, chce tam byty. *Mladá fronta Dnes*. 2025, 8. 9., s. 11. ISSN 1210-1168.
121. OPATRŇÝ, Tomáš. Radnice koupí budovu, bezdomovci v ní však bydlet nebudou. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, č. 36, s. 1, fot.
122. PROCHÁZKOVÁ, Petra. Pastelky, kalkulačku nebo batoh. Kroměřížský Šatník shání věci pro školáky. In: *Kromerizsky.denik.cz* [online]. 2025. Dostupné z: https://kromerizsky.denik.cz/zpravy_region/pastelky-kalkulack-batoh-kromeriz-satnik-veci-skolak-charita-2025090.html [cit. 2025-09-15].
123. OPATRŇÝ, Tomáš. ŽÁDNÁ UBYTOVNA NEBUDE! Tak co tedy? *Hanák*. 2025, 11. 9., s. 16, fot.
124. (RED). Kroměřížská psychiatrická nemocnice bude hostit odbornou konferenci pro zdravotní historiky. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 37, s. 8, fot.
125. (RED). Ve sbírce chybí hlavně věci pro chlapce - aktovky, oblečení i svačínové boxy. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 37, s. 10.
126. TRHLÍKOVÁ, Nikol. V minulosti zřejmě město nekoupilo budovu na Slovanském náměstí kvůli fotovoltaice na střeše. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 38, s. 12, fot.
127. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Novinky v Knihovně Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 10, s. 23, fot.
128. VONDRÁŠEK, Jan. Město a jeho organizace mají zajištěný plyn i elektřinu na příští rok, opět ušetří. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 10, s. 16.
129. TRHLÍKOVÁ, Nikol. V knihovnách se bude příští týden číst, ale také hrát, tvořit a besedovat. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 39, s. 9, fot.
130. ŽELEZNÍKOVÁ, Alena. Kraj ocenil nejlepší knihovny a knihovníky. In: *Kr-zlinsky.cz*. 2025. Dostupné z: <https://zlinskykraj.cz/tiskove-zpravy/kraj-ocenil-nejlepsi-knihovny-a-knihovniky-0> [cit. 2025-10-02].
131. BŘENEK, Martin. Nejlepší knihovny a knihovníci roku. Zlínský kraj oceňoval. In: *Zlinsky.denik.cz* [online]. 2025. Dostupné z: https://zlinsky.denik.cz/zpravy_region/nejlepsi-knihovna-knihovnice-roku-zlinsky-kraj-okres-cena-2025.html [cit. 2025-10-02].
132. LIČKOVÁ, Soňa. Zlínský kraj ocenil nejlepší knihovny a knihovníky. In: *Zlinskenovinky.cz*. 2025. Dostupné z: <http://www.zlinskenovinky.cz/zpravy/regiony/zlinsky-kraj-ocenil-nejlepsi-knihovny-a-knihovniky-2/> [cit. 2025-10-06].
133. PROCHÁZKOVÁ, Petra. Šance pro dlužníky či návod, jak stahovat knihy online. Začal Týden knihoven. In: *Kromerizsky.denik.cz* [online]. 2025. Dostupné z: https://kromerizsky.denik.cz/zpravy_region/sance-dluznik-navod-stahovani-kniha-online-tyden-knihovna-20251.html [cit. 2025-10-13].

134. ŠPAČKOVÁ, Kateřina. Z bývalé restaurace na Slovanském náměstí by mohly být byty. In: *Novinkykraje.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.novinkykraje.cz/blog/2025/09/05/z-byvale-restaurace-na-slovanskem-namesti-by-mohly-byt-byty> [cit. 2025 -10-09].
135. TRHLÍKOVÁ, Nikol. Ocenění míří do knihoven v Kroměříži, Rymicích a Slavkově pod Hostýnem. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 41, s. 8, fot.
136. (RED). Přednáška nejen pro numismatiky. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 41, s. 8.
137. (RED). Připomínka kroměřížských osobností. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 42, s. 8.
138. TRHLÍKOVÁ, Nikol. Města i obce si připomenou vznik samostatného státu; V Knihovně Kroměřížska rozkvetou vlčí máky. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 42, s. 8, fot.
139. VONDRAŠEK, Jan. Kroměřížská radnice chystá instalaci dalších čtyř kamenů zmizelých. In: *Mesto-kromeriz.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.mesto-kromeriz.cz/aktuality/detail/kromerizska-radnice-chysta-instalaci-dalsich-ctyr-kamenu-zmizelych> [cit. 2025-10-24].
140. RŮŽIČKA, Jiří. Tragický osud. Po válce se rodina pekařů už nevrátila. *Právo*. 2025, 29.10, s. 17, fot. ISSN 1211-2119.
141. ŠPAČKOVÁ, Kateřina. V Kroměříži přibudou další čtyři kameny zmizelých. In: *Novinkykraje.cz*. 2025. Dostupné z <https://www.novinkykraje.cz/blog/2025/10/29/v-kromerizi-pribudou-dalsi-ctyri-kameny-zmizelych> [cit. 2025-11-03].
142. KRYT pod Knihovnou Kroměřížska. In: *Kudyznudy.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.kudyznudy.cz/aktivity/atomovy-kryt-pod-knihovnou-kromerizska> [cit. 2025-11-03].
143. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Novinky v Knihovně Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 11, s. 23, fot.
144. INFORMAČNÍ služby Parkovací dům Kroměříž. Noc literatury 2025. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 11, s. 23, fot.
145. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Knihovna Kroměřížska podpoří válečné veterány. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 11, s. 19, fot.
146. KULTIK, z.s. Mini Design Market zve do Knihovny Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 11, s. 19, fot.
147. KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Ocenění pro mladé knihovníky putuje do kroměřížské knihovny. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 11, s. 19, fot.
148. KUČEROVÁ, Šárka. O práci i soukromí hovořil v křesle pro politika starosta Tomáš Opatrný. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 11, s. 15, fot.
149. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Jak na chytrý telefon a tablet. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 11, s. 19, fot.
150. SKAUTSKÝ kufřík: kufřík 25. Kroměříž: Knihovna Kroměřížska, 2025. 1 kufřík.
151. (TS). Starosta diskutoval se studenty o dění v Kroměříži. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 44, s. 3, fot.
152. TRHLÍKOVÁ, Nikol. Trénovat paměť můžeme začít v jakémkoli věku, smysl to má vždy. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 44, s. 11, fot.
153. VONDRAŠEK, Jan a KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Kroměřížská radnice odhalila kameny zmizelých, připomínají rodinu Brauchbarových. In: *Mesto-kromeriz.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.mesto-kromeriz.cz/aktuality/detail/kromerizska-radnice-odhalila-kameny-zmizelych-pripominaji-rodinu-brauchbarovych> [cit. 2025-11-05].
154. RICHTER, Vít. Obecní knihovna Mokrá z Jihomoravského kraje je Knihovnou roku 2025! In: *Pro-kulturu.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.pro-kulturu.cz/obecni-knihovna-mokra-z-jihomoravskeho-kraje-je-knihovnou-roku-2025/> [cit. 2025-11-05].
155. MLADÍ knihovníci jsou nezastupitelní. In: *H7o.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.h7o.cz/clanky/14362-mladi-knihovnici-jsou-nezastupitelni> [cit. 2025-11-05].

156. KNIHOVNOU roku 2025 je Mokrý-Horákov na Brněnsku. Porota ocenila péči o čtenáře. In: *Brněnska drbna.cz*. 2025. Dostupné z: <https://brnenska.drbna.cz/zpravy/kultura/34842-knihovnou-roku-2025-je-mokra-horakov-na-brnensku-porota-ocenila-peci-o-ctenare.html> [cit. 2025-11-05].
157. DEN ve Zlínském kraji. In: *ČRo Zlín*. 2025. Dostupné z: <https://app.newtonmedia.eu/cs-cz/monitoring/OP-25-0547/search/6205711/articles/626728911> [cit. 2025-11-05].
158. RADIO Prague International - 04. 11. 2025. In: *Radio Prague International*. 2025. Dostupné z: <https://app.newtonmedia.eu/cs-cz/monitoring/OP-25-0547/search/6205711/articles/626963997> [cit. 2025-11-05].
159. KNIHOVNA roku: diplom i pro Čtenáře. In: *Casopisctenar.cz*. 2025. Dostupné z: <https://casopisctenar.cz/2025/11/05/knihovna-roku-diplom-i-pro-ctenare/> [cit. 2025-11-06].
160. PROCHÁZKOVÁ, Petra a KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. V Kroměříži připomněli rodinu Brauchbarových. Před válkou měli pekárnu v centru. In: *Kromerizsky.denik.cz*. 2025. Dostupné z: https://kromerizsky.denik.cz/zpravy_region/kromeriz-pripominka-rodina-brauchbar-valka-pekarna-centrum-2.html [cit. 2025-11-06].
161. STŘEDOČESKÁ knihovna na Kladně získala ocenění za knihovnický počin. In: *Kladenskelisty.cz*. 2025. Dostupné z: <https://kladenskelisty.cz/314011/stredoceska-knihovna-na-kladne-ziskala-oceneni-za-knihovnicky-pocin/> [cit. 2025-11-06].
162. NEVAŘILOVÁ, Leona. Nejnovější Kameny zmizelých v Kroměříži připomínají židovskou rodinu Brauchbarů, která ve městě provozovala pekařství. In: *ČRo - zlin.cz*. 2025. Dostupné z: <https://zlin.rozhlas.cz/nejnovejsi-kameny-zmizelych-v-kromerizi-pripominaji-zidovskou-rodinu-brauchbaru-9574333> [cit. 2025-11-06].
163. VONDRÁŠEK, Jan a KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Radnice odhalila kameny zmizelých, připomínají rodinu Brauchbarových. In: *Radiokromeriz.cz*. 2025. Dostupné z: https://www.radiokromeriz.cz/novinky9684_km-radnice-odhalila-kameny-zmizelych-pripominaji-rodinu-brauchbarovych.html [cit. 2025-11-07].
164. (VM). Město vylepšilo okolí knihovny. *Mladá fronta Dnes*. 2025, 8. 11., s. 9. ISSN 1210-1168.
165. JOŠTICOVÁ, Zuzana. Kameny zmizelých vracejí do Kroměříže příběh rodiny Brauchbarových. In: *Zlín.cz*. 2025. Dostupné z: <https://zlin.cz/zpravy/kameny-zmizelych-vraceji-do-kromerize-pribeh-rodiny-brauchbarovych> [cit. 2025-11-11].
166. PROCHÁZKOVÁ, Petra a KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Prostor u knihovny v Kroměříži prokoukl lidem se otevře co nevidět. In: *Kromerizsky.denik.cz*. 2025. Dostupné z: https://kromerizsky.denik.cz/zpravy_region/prostor-knihovna-kromeriz-prokoukl-lidem-se-otevře-co-nevidět-20251110.html [cit. 2025-11-11].
167. TRHLÍKOVÁ, Nikol. Na výročí listopadových událostí se bude vzpomínat s písněmi Karla Kryla. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 45, s. 8, fot.
168. (RED). Poškození a pachatelé. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 45, s. 8.
169. (RED). Historie moravského mincovnictví. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 45, s. 9.
170. KUČEROVÁ, Šárka a KAŠÍK, Jiří. Lucie Čevelová získala významné celostátní ocenění, cenu MARK pro mladé knihovníky. In: *Mesto-kromeriz.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.mesto-kromeriz.cz/aktuality/detail/lucie-cevelova-ziskala-vyznamne-celostatni-oceneni-cenu-mark-pro-mlade-knihovniky> [cit. 2025-11-13].
171. PROCHÁZKOVÁ, Petra a KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Prostor u knihovny prokoukl. *Olomoucký deník*. 2025, 12. 11., s. 3. ISSN 1212-4699.
172. ANTOŠ, Milan. Kroměřížané dnes uctili památku válečných veteránů. In: *Radiokromeriz.cz*. 2025. Dostupné z: https://www.radiokromeriz.cz/novinky9687_km-kromerizane-dnes-uctili-pamatku-valecných-veteranu.html [cit. 2025-11-13].

173. RŮŽIČKA, Jiří a KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Do suterénu Knihovny Kroměřížska už nebude při velkých deštích zatékat. In: *Novinky.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.novinky.cz/clanek/domaci-zpravy-zlinsky-kraj-do-sutereanu-knihovny-kromerizska-uz-nejbude-pri-velkych-destich-zatekat-40548067> [cit. 2025-11-13].
174. RŮŽIČKA, Jiří a KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Do sklepů knihovny nepoteče. *Právo*. 2025, 14. 11., s. 16. ISSN 1211-2119.
175. TRHLÍKOVÁ, Nikol. Chátrající dům odkoupí město, chystá se smlouva. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 46, s. 1 a 3, fot.
176. (TS). Město vylepšuje okolí knihovny. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 46, s. 2, fot.
177. (RED). Workshopy v knihovně. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 46, s. 9.
178. Obecní knihovna Mokrá z Jihomoravského kraje je Knihovnou roku 2025! In: *Klubknihomolu.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.klubknihomolu.cz/187396/obecni-knihovna-mokra-z-jihomoravskeho-kraje-je-knihovnou-roku-2025/> [cit. 2025-11-25].
179. (RED). Vánoce ve světě. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 47, s. 8.
180. TRHLÍKOVÁ, Nikol. Knížky pro děti v sobě mají nádherné poselství, které osloví i dospělé. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 47, s. 12, fot.
181. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Novinky v Knihovně Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 12, s. 23, fot.
182. KUČEROVÁ, Šárka. Lucie Čevelová získala významné celostátní ocenění, cenu Mark pro mladé knihovníky. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 12, s. 15, fot.
183. VONDRÁŠEK, Jan a KAŠPÁRKOVÁ, Šárka. Kroměřížská radnice odhalila kameny zmizelých, připomínají rodinu Brauchbarových. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 23, č. 12, s. 10, fot.
184. VONDRÁŠEK, Jan. Radnice dokončila proměnu okolí Knihovny Kroměřížska. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 12, s. 5, fot.
185. VONDRÁŠEK, Jan. Opravy památek, okolí knihovny v novém, nové akce i městské slavnosti. *Kroměřížský zpravodaj*. 2025, roč. 22, č. 12, s. 6-7, fot.
186. VORLOVÁ, Růžena. Díky Lucii Čevelové není knihovna v Kroměříži jen o půjčování knih. In: *ČRo - zlin.cz*. 2025. Dostupné z: <https://zlin.rozhlas.cz/diky-lucii-cevelove-neni-knihovna-v-kromerizi-jen-o-pujcovani-knih-9578484> [cit. 2025-11-29].
187. ZLÍNSKÝ kraj rozdělí mezi knihovny přes 12,3 milionu korun, více než před rokem. In: *Metro.cz*. 2025. Dostupné z: https://www.metro.cz/kraje/zlinsky-kraj/zlinsky-kraj-rozdeli-mezi-knihovny-pres-12-3-milionu-korun-vice-nez-pred-rokem.A251126_143030_metro-zlin-zpravy_air [cit. 2025-12-01].
188. VIDEO: Prohlédněte si proměnu prostoru kolem Knihovny Kroměřížska. In: *Mesto-kromeriz.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.mesto-kromeriz.cz/aktuality/detail/video-prohlednete-si-promenu-prostoru-kolem-knihovny-kromerizska> [cit. 2025-12-01].
189. RŮŽIČKA, Jiří. Zakázku dostane někdo jiný. *Právo*. 2025, 1. 12., s. 19, fot. ISSN 1211-2119.
190. (RED). Největším dárkem pro děti je rodina. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 48, s. 8.
191. MARK oceňuje aktivity mladých knihovnic a knihovníků. Jak budovat čtenářskou komunitu v regionech? In: *ČRo - vltava.cz*. 2025. Dostupné z: <https://vltava.rozhlas.cz/mark-ocenuje-aktivity-mladych-knihovnic-a-knihovniku-jak-budovat-ctenarskou-9581252> [cit. 2025-12-09].
192. KOPČIL, Libor. Nový výtah a upravené okolí zvýší komfort návštěvníků knihovny. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 49, s. 2, fot.
193. KNIHOVNA KROMĚŘÍŽSKA. Hledáme účetní do knihovny. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 49, s. 23.
194. PITTHARDOVÁ, Veronika a ČEVELOVÁ, Lucie. Téma smrti či handicapu do knih pro mladé patří, sex v nich hlídáme, líčí knihovnice. In: *Ona.iDNES.cz*. 2025. Dostupné z:

- https://www.idnes.cz/onadnes/vztahy/lucie-cevelova-knihovnice-cena-mark-knihovna-kromerizska-manga.A251211_125504_ona-vztahy_bury [cit. 2025-12-15].
195. JAK budovat čtenářskou komunitu v regionech?. In: *Casopisctenar.cz*. 2025. Dostupné z: <https://casopisctenar.cz/2025/12/08/jak-budovat-ctenarskou-komunitu-v-regionech/> [cit. 2025-12-15].
 196. VONDRAŠEK, Jan. Město bude zvelebovat sportoviště i školní budovy. In: *Mesto-kromeriz.cz*. 2025. Dostupné z: <https://www.mesto-kromeriz.cz/aktuality/detail/mesto-bude-zvelebovat-sportoviste-i-skolni-budovy> [cit. 2025-12-15].
 197. LUCIE Čevelová získala ocenění pro mladé knihovníky. In: *Kromerizsky.rej.cz*. 2025. Dostupné z: <https://kromerizsky.rej.cz/clanky/kultura/699-lucie-cevelova-ziskala-oceneni-pro-mlade-knihovniky> [cit. 2025-12-17].
 198. (RED). Zahrady ve fotografii. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 50, s. 8, fot.
 199. (RED). Mince a medaile v zámku. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 50, s. 9.
 200. HERZÁNOVÁ, Blanka. Ocenění práce knihoven a knihovníků. *Zvuk*. 2025, číslo podzim/zima, s. 9-13, fot. ISSN 1214-0139.
 201. (TS). Kraj chystá významnou podporu pro knihovny. *Týdeník Kroměřížska*. 2025, roč. 24, č. 51-52, s. 6, fot.